



Fitvibes Circle Terms & Conditions

Effective Date: 19/08/2026

Last Updated: 18/08/2026

Applies To: All participants and subscribers of Fitvibes Circle Online Group classes.

La version en français est disponible pages 3 et 4 de ce document

1. Overview

Fitvibes Circle offers live online group movement sessions, run three times per week on a fixed weekly schedule. Sessions can be purchased as a single drop-in class or as a multi-class package. By purchasing a class or package, or by participating in any session, you agree to the following terms and conditions.

2. Online Group Class Schedule

Classes run every Monday, Wednesday, and Friday at 17:30 (BE/FR/CH time zone).

- Monday: Full Body (Strength Training)
- Wednesday: Body Balance (Ball, Stick) rotating with Barre
- Friday: Pure Core (Strength training) alternating with Yin Yoga (Flex & Release)

The current schedule cycle runs for 6 weeks, from 31/08/2026 to 09/10/2026. There is no class the week of 12/10/2026; classes resume the following week. Schedules may be updated between cycles — the current schedule is always available on the official website.

3. Pricing & Packages

The following packages are currently available for Online Group classes:

- Drop-in / Single Class — €8.50 per class. Valid 1 month from purchase.
- 4-Class Pack — €7.75 per class (€31.00 total). Valid 1 month from purchase.
- 12-Class Pack — €7.25 per class (€87.00 total). Valid 6 weeks from purchase.

Unused classes expire at the end of the applicable validity period and are non-refundable and non-extendable, except as described in Section 4.

4. Booking & Cancellation Policy

- Minimum class size: every class requires a minimum of 2 students booked to run. If the minimum is not reached, the class is cancelled, the affected student's credit is restored, and their package expiry is automatically extended by 3 days per cancelled class.
- Booking window: classes can be booked at any time after purchase, up to the 48-hour cutoff before each class.
- Booking deadline: classes must be booked at least 48 hours before the scheduled start time. In practice: book your Monday class minimum by Saturday 17:30, your Wednesday class minimum by Monday 17:30, and your Friday class minimum by Wednesday 17:30.
- Cancellation deadline: students **may cancel a booking free of charge up until 17:00 (Lisbon time) the day before the class. Cancellations made after that time, or no-shows, forfeit the class credit.**
- Package validity: see Section 3 for validity periods by package. Validity begins on the date of purchase.
- Credit balance: since online credit tracking is not yet available on the website, Fitvibes Circle sends a weekly update to each active student confirming their exact remaining balance and expiry date.

- Refunds: no refunds are issued for unused classes or expired packages. Fitvibes Circle reserves the right to consider refund requests in cases of documented medical issues preventing participation; these are handled case by case.

5. Health Questionnaire

All participants must complete a mandatory health questionnaire before attending any live or recorded class. By submitting the questionnaire, you confirm that:

- You are physically fit and capable of participating in physical activities.
- You have disclosed all relevant health conditions or injuries.
- You accept full responsibility for your health during participation.

6. Limitation of Liability

Participation in movement, self-care, and wellness sessions involves inherent risks. By joining any Fitvibes Circle activity, you agree to the following:

- Fitvibes Circle and its coaches, affiliates, or facilitators are not responsible for any injuries, accidents, or health issues that may arise during or after participation.
- You participate voluntarily and at your own risk.
- You have completed the health questionnaire truthfully and will update FitVibes Circle with any future changes to your physical condition.
- This waiver applies to all live, recorded, and self-guided sessions.
- Purchasing any plan, package, or class through this website constitutes an express release and discharge of Fitvibes Circle and its coaches, instructors, affiliates, and facilitators from any and all liability, claims, demands, or causes of action arising out of or related to your participation, to the fullest extent permitted by applicable law. This release applies regardless of whether the class is attended live, on-demand, or self-guided, and survives the completion, cancellation, or expiry of your plan.

7. Session Access & Conduct

- Sessions are for registered users only and may not be shared or redistributed.
- Disruptive behavior, harassment, or failure to follow class safety instructions may result in account suspension or removal without refund.
- Recordings (when provided) are for personal use only.

8. Modifications

Fitvibes Circle reserves the right to update or change these Terms and Conditions, including the schedule, pricing, and cancellation policy described above. Changes will be communicated via email and/or posted on the official website. Continued participation after changes constitutes your agreement to the new terms.

9. Contact

For questions about your package, bookings, or technical support, contact us at:

✉ laetitia.outters29@gmail.com

🌐 laetitiafitvibes.com

By purchasing a class or package, or by participating in any Fitvibes Circle Online Group session, you confirm that you have read, understood, and agree to these Terms and Conditions — including the release of liability described in Section 6.

End of document



Conditions Générales — Fitvibes Circle

Date d'entrée en vigueur : 19/08/2026

Dernière mise à jour : 18/08/2026

S'applique à : toutes les participantes et abonnées aux cours de groupe en ligne Fitvibes Circle.

1. Aperçu

Fitvibes Circle propose des séances de mouvement en groupe, en ligne, ayant lieu trois fois par semaine selon un planning hebdomadaire fixe. Les séances peuvent être achetées à l'unité ou sous forme de forfait multi-cours. En achetant un cours ou un forfait, ou en participant à une séance, vous acceptez les présentes conditions générales.

2. Planning des Cours de Groupe en Ligne

Les cours ont lieu chaque lundi, mercredi et vendredi à 17h30 (heure BE/FR/CH).

- Lundi : Full Body (Renforcement musculaire)
- Mercredi : Body Balance (Ball, Stick) en alternance avec Barre
- Vendredi : Pure Core (Renforcement musculaire) en alternance avec Yin Yoga (Flexibilité & Relaxation)

Le cycle actuel du planning dure 6 semaines, du 31/08/2026 au 09/10/2026. Il n'y aura pas de cours la semaine du 12/10/2026 ; les cours reprennent la semaine suivante. Le planning peut être mis à jour entre chaque cycle — le planning actuel est toujours disponible sur le site officiel.

3. Tarifs & Forfaits

Les forfaits suivants sont actuellement disponibles pour les cours de groupe en ligne :

- Cours à l'unité — 8,50 € par cours. Valable 1 mois à compter de l'achat.
- Forfait 4 Cours — 7,75 € par cours (31,00 € au total). Valable 1 mois à compter de l'achat.
- Forfait 12 Cours — 7,25 € par cours (87,00 € au total). Valable 6 semaines à compter de l'achat.

Les cours non utilisés expirent à la fin de la période de validité applicable et ne sont ni remboursables ni prolongeables, sauf dans les cas décrits à la Section 4.

4. Réservation & Politique d'Annulation

- Nombre minimum de participantes : chaque cours nécessite un minimum de 2 étudiantes inscrites pour avoir lieu. Si ce minimum n'est pas atteint, le cours est annulé, le crédit de l'étudiante concernée est restitué, et la date d'expiration de son forfait est automatiquement prolongée de 3 jours par cours annulé.
- Fenêtre de réservation : les cours peuvent être réservés à tout moment après l'achat, jusqu'à la limite de 48 heures avant chaque cours.
- Délai de réservation : les cours doivent être réservés au moins 48 heures avant l'heure de début prévue. En pratique : réservez votre cours du lundi minimum avant samedi 17h30, votre cours du mercredi minimum avant lundi 17h30, et votre cours du vendredi minimum avant mercredi 17h30.
- **Délai d'annulation : les étudiantes peuvent annuler gratuitement une réservation jusqu'à 17h00 (heure de Lisbonne) la veille du cours. Les annulations effectuées après cette heure, ainsi que les absences non signalées, entraînent la perte du crédit.**
- Validité des forfaits : voir la Section 3 pour les périodes de validité par forfait. La validité débute à la date d'achat.
- Solde de crédits : le suivi des crédits n'étant pas encore disponible en ligne, Fitvibes Circle envoie chaque semaine une mise à jour à chaque étudiante active confirmant son solde exact et sa date d'expiration.

- Remboursements : aucun remboursement n'est accordé pour les cours non utilisés ou les forfaits expirés. Fitvibes Circle se réserve le droit d'examiner les demandes de remboursement en cas de problèmes médicaux documentés empêchant la participation ; ces demandes sont traitées au cas par cas.

5. Questionnaire de Santé

Toutes les participantes doivent remplir un questionnaire de santé obligatoire avant d'assister à tout cours en direct ou enregistré. En soumettant ce questionnaire, vous confirmez que :

- Vous êtes physiquement apte à participer à des activités physiques.
- Vous avez communiqué toutes les conditions de santé ou blessures pertinentes.
- Vous acceptez l'entière responsabilité de votre santé pendant votre participation.

6. Limitation de Responsabilité

La participation à des séances de mouvement, de bien-être et de soins personnels comporte des risques inhérents. En rejoignant toute activité Fitvibes Circle, vous acceptez ce qui suit :

- Fitvibes Circle ainsi que ses coachs, affiliés ou animateurs ne sont pas responsables des blessures, accidents ou problèmes de santé pouvant survenir pendant ou après la participation.
- Vous participez volontairement et à vos propres risques.
- Vous avez rempli le questionnaire de santé de manière sincère et informerez Fitvibes Circle de tout changement futur concernant votre condition physique.
- Cette décharge s'applique à toutes les séances, qu'elles soient en direct, enregistrées ou en autonomie.
- L'achat de tout plan, forfait ou cours sur ce site constitue une décharge expresse de responsabilité en faveur de Fitvibes Circle et de ses coachs, instructeurs, affiliés et animateurs, pour toute réclamation, demande ou action liée à votre participation, dans la pleine mesure permise par la loi applicable. Cette décharge s'applique que le cours soit suivi en direct, en différé ou en autonomie, et reste valable après l'achèvement, l'annulation ou l'expiration de votre forfait.

7. Accès aux Séances & Conduite

- Les séances sont réservées aux utilisatrices inscrites et ne peuvent être partagées ni redistribuées.
- Tout comportement perturbateur, harcèlement, ou non-respect des consignes de sécurité peut entraîner la suspension ou l'exclusion du compte, sans remboursement.
- Les enregistrements (lorsqu'ils sont fournis) sont destinés à un usage personnel uniquement.

8. Modifications

Fitvibes Circle se réserve le droit de mettre à jour ou de modifier les présentes Conditions Générales, y compris le planning, les tarifs et la politique d'annulation décrits ci-dessus. Les modifications seront communiquées par e-mail et/ou publiées sur le site officiel. La poursuite de votre participation après ces modifications vaut acceptation des nouvelles conditions.

9. Contact

Pour toute question concernant votre forfait, vos réservations ou une assistance technique, contactez-nous à :

 laetitia.outters29@gmail.com

 laetitiafitvibes.com

En achetant un cours ou un forfait, ou en participant à toute séance de groupe en ligne Fitvibes Circle, vous confirmez avoir lu, compris et accepté les présentes Conditions Générales — y compris la décharge de responsabilité décrite à la Section 6.

Fin du document